
                              
                       Årsmelding Nordland skytterkrets 2016:2018
 
  Styret har bestått av :

 Leder : Weronica Helene Kovacs
 Nestleder : Erlend Larsos Kristiansen
 Kasserer : Holger Vilter 
 Styremedlem : Linn Kristiansen
                          Bjarne Aleksander Bjørnvik

 Vara : Linda Hågensen
             Oxana Bulanova.

 Revisorer : Roy Blokkhus
                    Bjørn Aage Orø

 Valgkomite : Roy Blokkhus
                       Roger Solvang
                      Asbjørn Nikolaisen

 Vara             Terje Elveos.

 Sportsskytterkomite alle grener
 Dommerautorisasjonsutvalg med vara.

 Styret har hatt        styremøter ,og vi har behandlet     saker.

 Nordland skytterkrets har vært representert på  Nordland idrettskonferanse  både i 2016 
pg 2017.
                                                                             Kretslederkonferansen 2016
                                                                             Forbundstinget 2017.

 På kretslederkonferansen i 2016 , ble det gitt en innføring i det nye systemet til NSF.

 I tillegg er det blitt gjort forsøk med kretslederkonferanser via telefonmøter der alle 
kretsene har mulighet til å delta.
 

                     AKTIVITETER OG  ARRANGEMENTER I KRETSEN

  Det er blitt avholdt 1 dommerkurs ,der det ble utdannet  8  internasjonale 



pistoldommere.
  Planen var å holde et kurs sør og  nord i kretsen ,men det var ikke nok interesse for å 
holde et kurs  nr 2. 
 Dermed var det kun i sør det be avholdt kurs..

 1-3. 2017 september ble  Barent summer games  arrangert i Bodø .
 Der stod Bodø ssk for skyteøvelsene i konkuransen. 

 

 Av stevner kan vi nevne at Mo pistolklubb arrangerte NNM Felt i 2017 med 103 starter 
og meget gode resultater i alle grener og klasser. 

 Bodø SSK og Mo pk har og arrangert nnm og km bane i forskjellige grener disse årene.

 Bodø ssk sto som vertskap på Bestemorenga i 2016,da politiet ønsket å holde et 
informasjonsmøte med klubbene i nordland.
Her var  politiets omrokeringer ihht våpenkontoret det store temaet. Ellers ble det 
diskutert litt ang aktiviteter i klubbene og om hvordan forhold vi ønsker å ha til politiet. 
 Dette var et bra arrangement og vi takker for at Bodø ssk stilte opp som vert for denne 
kvelden.

                                AKTIVITET I KLUBBENE

 Aktiviteten i klubbene er noe forskjellig og vi ser at noen klubber har mindre aktivitet 
nå,mens andre klubber er veldig oppadgående. 
Rekrutering ser ut til å være vanskelig både av de yngre og den kvinnelige sorten. 
   
                                          NM FELT OG BANE

 
Nordland skytterkrets har vært representert på NM i både bane og felt både i 2016 og 
2017.

                                        NYE DATASYSTEMER

Når det gjelder erfaringer med di nye datasystemene til NSF ,er det mye delte meninger 
ute å går. 
 Noen klarer fint å håndtere systemene,mens andre plages veldig og synes hjelpeapparatet 
er for dårlig. Jeg håper at dette er noe som vil bli bedre så alle klubbene får til å legge inn 
resultater,stevner og administrere medlemsinformasjonen sin. 
 I kretsen er vi så heldige som har hatt Gunnar Nordgård som superbruker.



 Han har vært til stor hjelp og har gjort en kjempejobb med å sette seg inn i di nye 
systemene.

                                                  ØKONOMI

 Økonomien i kretsen har vært stabil,og Holger har hatt full kontroll på denne. 

                           ANNLEGGSSITUASJONENE I NORDLAND

 Som i fleste vet , måtte Fauske og Nordfold pk ut av sine banelokaler og ble dermed 
stående uten mulighet for trening inne. Det er derfor gledelig å høre at det nå blir bygget 
en ny innendørs skytebane på Fauske. Dette skulle egentlig være en 20 meters bane , men 
etter protester har di nå fått lov å bygge 25 meters bane. 

 Bodø ssk har og fått bygget et nyt skyteannlegg på Bestemorenga.
 Dette er et storslått annlegg og det har blitt gjort en utrulig dugnadsjobb med å få opp 
bygget og lage til området rundt. 

 

 

 

 

  


